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Beretningen om en varslet krise



Beretningen om en varslet krise



Hva er situasjonen i dag?

Befolkningen blir eldre

Etterslepet i vedlikehold og investering øker

Sykehus bygges konsekvent for små
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«Østfold har fått et sykehus for 

fremtiden» sa daværende 

helseminister Bent Høie

Men hva er realiteten som 

vi kjenner den ?
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